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Nr. RV19.0072 (2019)   Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Seniorenpartij betreffende Iepziekte   Aan de fractie Seniorenpartij i.a.a. de leden van de Gemeenteraad  Op 11 juli 2019 heeft u onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over Iepziekte, het antwoord vindt u onder de vraag:  
De fractie van de SENIORENPARTIJ heeft kennis genomen van het krantenbericht dat 
honderden iepen gekapt moeten worden wegens de iepziekte. De fractie begrijpt dat de 
iepziekte alleen op deze wijze bestreden kan worden, echter hecht de fractie ook 
waarde  aan natuurschoon en een groen Den Helder. 
 
Daarom heeft de fractie de volgende vragen aan u: 
 - [Gaat het college op de plek van de gekapte iepen herplanten? - Zo ja, welk type boom plaats u hiervoor terug?   Wij hechten net als u dezelfde waarde aan natuurschoon en een groen Den Helder. In het centrumgebied en langs de grachten willen we de iep behouden. Daar herplanten we waar mogelijk. Als er kabels en leidingen liggen kan dit bijvoorbeeld niet. Het kan ook zijn dat we dan herplanten op een alternatieve locatie. Een voorbeeld daarvan is het Stadspark. In andere wijken kiezen we eerder voor een andere soorten bomen die het ook goed doen in ons Helderse klimaat.   Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd.  Den Helder, 10 september 2019   Burgemeester en Wethouders van Den Helder, burgemeester Koen Schuiling   secretaris Robert Reus   


